
   

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i B1973 mandag den 20. april 2022 klokken 17:30 

Deltagere, Henrik, Jan, Mette, & Merete 

Afbud: Kenneth, Allan & Maja 

1. Referat fra sidste møder referat fra det sidste møde blev godkendt uden bemærkninger 
 

2. Velkommen til Allan N/A da Allan var fraværende 
 

3. Organisering i bestyrelsen Merete sender en doodle-afstemning ud sammen med referat fra møde, for 
at fastlægge en dato for et strategimøde, så vi sikrer vi får fordelt ansvarsområderne mellem os i 
bestyrelsen og som udmeldt får fokus på de områder vi allerede har gang i.   

 
4. Opsamling trænermøde Vi har fået tilbagemelding på trænermødet, og følger op på det. Vi udsender 

referat fra mødet, og den præsentation som blev gennemgået.   
 

5. Opsamling Kasper/Tange Vi har fået tilbagemelding fra Tange. Vi starter teams op med U13 som 
forsøgsårgang.  

 
Vi har plan med Kasper Hansen ift. afholdelse af camps.  
 
Der er udfordringer med trænere og det forsøger vi at få løst med ung-trænere.  

 
6. Skilt til Bo Mondrup fonden Der kommer en opdatering af den hvide søjle, men Bo Mondrup Fonden 

arena. Vi talte om at få lavet et skilt med både henvisning til Bo Mondrup Fonden Arena og Elver-road.  
 

7. Cafe Momse Cafe Momse er pt. ikke bemandet, da Fru Sørensen har fået andet arbejde. Vi har derfor 
brug for flere hænder til at sikre, at vi kan fortsætte med servering af mad. Vi skal udsende mail til 
frivillige i fodbold og fitness, genbooste vores opslag omkring frivillige i cafe momse. Vi tager også fat i 
Kommunen ift. hvorvidt de har nogen personer vi kan rekruttere til Cafe Momse.  

 
8. Årshjul Vi afholder sommerfest for frivillige fredag den 24. juni 2022 i klubben.  

 
9. Opfølgning budget n/a  

 
10. Nyt fra formanden, administrationen, kasser m.v 

 
Formand Vi er gået med i projekt gamechanger og vil I den forbindelse søge en fond omkring midler til 
projektet. 
  
Administration Intet nyt.  
 
Kasser Intet nyt.  
 



   

 

HR: Intet nyt.  
 
Event- og marketing: Intet nyt. 
 
Pigeafdelingen Vi kæmper med trænere på flere hold. 
 
Børnefodbold og Teen. Vi kæmper med trænere på flere hold. 
 
Dame- og herresenior: Stig stopper som førsteholdstræner, og Kenneth er på jagt efter en ny træner.    
 
Fitness Intet nyt 
 
Byggeudvalget Vi har møde med Kommunen i morgen byggeriet.  
 

11. Eventuelt Vi har fået tildelt TDKK 50 til renovering af Dybet udvendig via idrætsforum. Starter 
planlægning af 50 års jubilæum og Merete indkalder til møde.  
 

12. Kommende bestyrelsesmøder 
 

Onsdag 18. Maj 2022 klokken 17:30 
Torsdag 16. Juni 2022 klokken 17:30 
 


